



To proclaim freedom to the oppressed.



Deutsch auf Seite 2.

Aus Sicherheitsgründen geben wir keine Daten bekannt. Bitte nur an Vertrauten weitergeben.

For security reasons we give no dates or places. Please share this appeal - but carefully and confidentially.

Ministering in Pakistan and India

Sept - Mid October

In the Islamic Republic of Pakistan, Christians are threatened and persecuted on a daily basis – despite constitutional freedom of religion. This year, the assassination of a Christian cabinet minister and a State Governor, plus the death of Bin Laden all fuelled tensions in Pakistan putting Christians under immense pressure. Many are losing hope.

In this context I felt the Lord prompt me to take up a long-standing invitation to go to Pakistan to encourage my brother Ghaffar Bhatti to teach at the pastor's annual retreat and minister to the trainee church planters.

I do not believe that radical Islam can be constrained by a war on terror as the US government has tried. Challenging the teachings of the Koran is also a difficult path. Instead the hope of the nations lies in an irresistible message of good news - one that is confirmed with signs and wonders and that melts hate-filled hearts and heals broken individual lives.

Therefore Christians need to be anointed to minister the full gospel which includes physical and emotional healing, deliverance and release from bondage. The believer's authority and effective spiritual warfare are all equally important themes.

Unlike most radical Islamic nations, Pakistan still grants Christians the right to hold public meetings. Frank Borda, who preached alongside Ghaffar at his last crusades in February reported: *"The people were so hungry and the power of God was very present. There were many healings, deliverances and conversions. Ghaffar organises buses to bring the people to the meetings. The more transport budget there is, the more people can attend, hear the gospel and experience the power of God."*

Around CHF 1'000 will cover the costs of one large scale public meeting including tents, chairs, carpets, sound system, advertising, public transport and security. 5 such meetings are planned in early October.

I invite you to share in this strategic initiative in Pakistan with your prayer and your financial support. I am not asking for personal support, but would be grateful for extra funds to conduct the public outreach meetings.

In the darkest night, the light shines brightest and in the worst situations, the smallest efforts have the greatest impact.

Yours in Christ

David Taylor

ITINERARY

Pakistan

Partner: Gospel of the Kingdom Ministries, Ghaffar Bhatti

5 day conference: Leaders annual retreat with 35 couples for the Gospel of the Kingdom Ministry network.

Public outreach: 5 nights, 3 towns. Similar meetings in the past attracted 750 to 1'500 people.

India

Partner: Torch of Truth Ministries, Trivandrum, Kerala. Suresh Babu

7 days: Daily several cell church meetings.
Fri - Sunday: Mini conference and 2 Sunday services

Long-term relationship oriented partnerships

I am making this appeal to you to expand work which I and associated ministries are already personally committed to.

Your gift or pledge by 23 September would help us to budget for the meetings. Heartfelt thanks.

Postcheque Account: Taylor David

80-217532-0

Please state: for Pakistan





Einsatz in Pakistan und Indien

Sept - Mid Oktober

In der Islamischen Republik Pakistan, wo 97% Muslime leben, werden Christen täglich verfolgt. Der Druck auf die Christen nahm in Pakistan enorm zu, als im Frühjahr der christliche Regierungsminister, sowie ein Staatsgouverneur ermordet wurden. Obendrauf kam noch der Tod von Bin Laden, was radikale Gefühle noch weiter aufschürte. Christen sind Freiwild geworden und viele verlieren den Mut.

Der Herr hat es mir immer mehr aufs Herz gelegt, dass ich eine schon lang ausstehende Einladung nach Pakistan angenommen habe, um Ghaffar Bhatti zu ermutigen, seinem Team zu dienen und die Gemeindeglieder auszurüsten.

Ich glaube, dass der radikale Islam nicht mit einem Krieg gegen den Terror, wie es die US Regierung versucht hat, gemässigt werden kann. Auf den Koran abzielen ist auch nicht immer sehr fruchtbar. Stattdessen liegt unsere Hoffnung in einem kraftvollen und strahlenden Evangelium: die Gute Nachricht, die hasserfüllte Herzen weich macht und kaputte Leben wiederherstellt.

Aus diesem Grund müssen die Christen gesalbt werden, um in der Fülle des Evangeliums zu dienen, welches Hoffnung, physische und innere Heilung, Befreiung und Freisetzung beinhaltet. Die Autorität der Gläubigen, die Kraft des Blutes und der Dienst der Engel im geistlichen Kampf sind ebenso wichtige Themen.

Pakistan ist unter Islamischen Ländern ein Sonderfall, insofern dass Christen immer noch das Recht haben, öffentliche Meetings zu veranstalten. Frank Borda, welcher an der letzten Evangelisation im Februar mit Ghaffar diente, erzählte: „Die Leute waren hungrig und die Gegenwart des Herrn war sehr stark. Es gab viele Heilungen, Befreiungen und Bekehrungen. Ghaffar organisiert Busse, um die Leute zu den Meetings zu bringen. Je mehr Finanzen zur Verfügung stehen, desto mehr Leute werden erreicht.“

Mit ca. CHF 1'000 kann ein öffentliches Meeting inkl. Zelt, Stühle, Bodenabdeckung, Lautsprecheranlage, Werbung, Bustransporte und Sicherheit organisiert werden. Es sind anfangs Oktober fünf solche Meetings geplant.

Ich lade euch ein, diesen Einsatz finanziell und im Gebet zu unterstützen. Die Reisespesen sind schon aus Eigenmitteln gedeckt, aber ich bitte um eure Hilfe für die Kosten der öffentlichen Evangelisationen.

In der dunkelsten Nacht scheint das Licht am hellsten und in den schlimmsten Situationen wirkt die kleinste Hilfe Wunder.

Postcheque Konto:
Taylor David
80-217532-0
Bitte Mitteilung: Pakistan

Programme

Pakistan

Partner: *Gospel of the Kingdom Ministries, Ghaffar Bhatti*

5 Tage Konferenz: Jahresretraite für Leiter mit 35 Ehepaaren für „Gospel of the Kingdom Ministry network“.

Öffl. Evangelisationen: 5 Nächte, 3 Städte
Zeilpublikum 5'000 Leute.

Indien

Partner: *Torch of Truth Ministries, Trivandrum, Kerala. Suresh Babu*

7 Tage: Täglich mehrere Hauskirchen
Fri – Sa: Mini-Konferenz & 2 Sonntags-Gottesdienste

Langfristig und beziehungsorientiert

Diese Reise ist Teil einer langfristigen Zusammenarbeit, die ich und Partnerorganisationen/Einzelpersonen unterstützen.

Bitte sendet eure Gabe oder ein Versprechen, wenn möglich, vor dem 23. September, damit wir die Grossveranstaltungen besser planen können.

Ich bin für eure Unterstützung für diesen wichtigen Einsatz sehr dankbar. Jeder Beitrag zählt.

In Jesus Christus verbunden

David Taylor

GKCM Network retreat 2010





3-yr old mentally handicapped cannot walk or talk. After the spirit of handicap was cast out. Development began within a week. March 2010 we see him running and babbling.



Teaching with Suresh translating. India 2009. This conference was a breakthrough for a family under the curse of Hindu occult practices.



Inner healing & deliverance in Suresh Babus' church. 4 day conference 2009. Many testimonies of lasting changes confirmed in follow-up visits.



Friendship and mutual encouragement is a vital part of the mission.



Ghaffar preaching and praying for individuals. Miracles always happen.



**Info/Feedback
www.davidmtaylor.com/blog**



Home group and small meetings are vital ministry and training context ...



... but large scale events are necessary to impact a nation.